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Quines s�n les principals propostes del seu programa?

Primer de tot intentar captar inversions, ja siguin internes o

externes, que diversif iquin el comer� de Sarri� de Ter, per tal de

millorar la taxa d'atur. Ser� una prioritat per a nosaltres que els

comer�os i empreses contractin gent del poble, treballadors de

casa. Segon, que el territori, que ara mateix est� trinxat per les

infraestructures (TAV i autopista), es recuperi de la millor manera

possible i regenerem les �rees verdes, i tercer, millorar les

instalálacions espor tives, deixant de banda el pavell� poliespor tiu.

Qu� ha mancat aquesta legislatura, en qu� han estat socis de

govern d'ERC?

Plegats hem fet molt per Sarri�, per� s� que crec que hi ha hagut una cer ta manca de lleialtat institucional, ja que

sovint �rem els �ltims a assabentar-nos de les decisions preses, i tamb� una actitud massa intervencionista: a

les entitats els has de donar supor t, no dir-los qu� han de fer i com.

Par tint d'aquesta base i del fet que la majoria absoluta va cara, repetirien el pacte?

El que he dit abans era una cr�tica constructiva. Nosaltres no estem tancats a res, per� primer de tot valorarem

els resultats i, un cop h�gim vist qu� �s el que ha decidit el poble, estudiarem quins punts d'acord podem trobar

amb els programes dels altres par tits i quina �s la idea que por ten aquests.
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